
VERSLAG Jaarvergadering ‘De Ommer Marke’ 2022 
 

Datum  : 29 november 2022  
Aanwezig : Ruim 50 aanwezigen, waaronder vele niet-leden 
 
  

1. Opening 
Technisch voorzitter Jan Jansen Holleboom opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
 
2. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
                                                                                                                                                                                                                           
3. Notulen jaarvergadering 28 september 2021 en secretarieel verslag 2021 
Er is geen behoefte aan het voorlezen van de verslagen. Er zijn geen vragen of opmerkingen over. 
Daarop worden de notulen van de jaarvergadering van 28 september 2021 goedgekeurd. Ook het 
secretarieel verslag 2021 wordt goedgekeurd. 
 
4. Financieel verslag 
Deze wordt door de penningmeester doorgenomen en toegelicht. 
De Ommer Marke heeft een gezonde financiële basis. 
 
De bestuurskosten bestaan uit een bijdrage per bijgewoonde vergadering en een vergoeding voor de 
ruimte.  
De kascommissie bestaande uit Gerlof Timmerman en Henk Noeverman hebben de boeken gecontroleerd 
en goed bevonden. Hierna is de penningmeester gedechargeerd. 
 
5. Benoeming kascommissie 
De kascommissie voor 2022 bestaat op dit moment alleen uit Henk Noeverman. Er melden zich geen 
leden aan als reservelid van de kascommissie. De penningmeester zal t.z.t. leden hiervoor benaderen. 
  
6. Bestuurlijke zaken 
Bram de Vos stopt na 16 jaar bestuurswerk met ingang van deze jaarvergadering als voorzitter en 
bestuurslid. Hij krijgt een ‘farm sign’ met het logo van De Ommer Marke als afscheidscadeau. 
Er is nog geen nieuwe voorzitter gevonden. 
 
Het bestuur stelt voor om Pieter Koonstra als bestuurslid te benoemen. Er zijn geen tegenkandidaten 
aangemeld. De vergadering stemt hier unaniem mee in. 
 
Het bestuur blijft zoeken naar extra bestuursleden in verband met aftreden de komende jaren. 
 
7. Mandaat inwerken nieuwe bestuursleden  
Het bestuur wordt mandaat verleend om tussentijds toekomstige bestuursleden in te werken. 
 
8. Rondvraag bestuurlijke zaken 
Er zijn geen vragen. 
 
9. Presentatie resultaten pilot Energie van Eigen Erf. 
Remco de Vos licht toe welke metingen op zijn melkveebedrijf met boerderijcamping in Lemelerveld zijn 
gedaan en welke resultaten verschillende aanpassingen qua energieverbruik opgeleverd hebben. 
 
10. Mini-college Grote Accu’s, Mestvergisting en Pyrolyse. 
Er volgen 3 presentaties die aansluiten op het thema Energie van Eigen Erf - mestvergisting in smal hoog 
vat (Sietze van der Velde, Oostherhof Holman Milieutechniek), grote accu’s (Jaap Burgerhout, Expirion) en 
pyrolyse (Martijn Beerthuizen, SophSys) – waarover met de aanwezigen gediscussieerd werd. Van de drie 
technieken lijkt alleen mestvergisting een oplossing die op korte termijn op het individuele boerenerf 
toegepast kan worden. Grote accu’s zijn nog niet rendabel en voor pyrolyse is samenwerking tussen 
meerdere bedrijven noodzakelijk en moet er ook voldoende geschikt materiaal voorhanden zijn. 
 
11. Algemene rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
De voorzitter bedankt daarop de aanwezigen en sluit de vergadering. 

                                       Opgesteld 6 november 2023     


